
زنگ خطر تعليق کشتي ايران در حالي به صدا 
درآمده که گفته مي شود با تمام نگراني هايي که 
وجود دارد، مديران فدراسيون کشتي و وزارت 
ورزش با شدت بخشيدن به رايزني هايشان به 
دنبال خنثي کردن توطئه اي هستند که لابي 
صهيونيست ها در کميته بين المللي المپيک 
براي ورزش کش�ورمان طراحي کرده  اس�ت. 
ه��واي ورزش اول ايران چند هفته اي مي ش��ود 
که ابري اس��ت و رس��ول خادم در اتاق کارش در 
فدراسيون کشتي روزهاي حساسي را مي گذراند، 
آن هم چند روز پس از انتخاب دوباره اش به عنوان 
رئيس فدراسيون. ماجراي کشتي نگرفتن عليرضا 
کريمي مقاب��ل نماينده رژيم صهيونيس��تي در 
حمايت از مردم مظلوم فلسطين بهانه اي شده تا 
لابي صهيونيست ها براي تعليق ورزش ايران دست 
به کار شود. کميته بين المللي المپيک در نامه اي به 
اتحاديه جهاني کشتي خواستار رسيدگي فوري به 
اين پرونده شده، پرونده اي که گفته مي شود فراتر 
از حوزه ورزش است و با ورود لابي صهيونيست ها، 

آنها تعليق کشتي ايران را نشانه رفته اند، هرچند که 
در داخل کشور کريمي به خاطر حفظ آرمان هاي 
انقلاب اسلامي مورد تمجيد طيف هاي مختلف 
قرار گرفت، اما به نظر مي رس��د اين مسئله براي 
صهيونيس��ت ها در عرصه ورزش دنيا گران تمام 
شده و به همين خاطر است که آنها در پي تعليق 
کشتي کشورمان برآمده اند، مسئله اي که سبب 
شده تا اين روزها رسول خادم وقت سر خاراندن 
هم نداشته باشد. تلفن پشت تلفن و جلسه پشت 
جلسه رس��ول خادم براي به س��نگ خوردن تير 

صهيونيست ها ادامه دارد. 
   چراغ خاموش حرکت مي کنيم

به گفته نايب رئيس فدراسيون کشتي رايزني ها 
همچنان براي برطرف ش��دن خطر تعليق ادامه 
دارد و همه در انتظار پاسخ اتحاديه جهاني کشتي 
به نامه کميته بين المللي المپيک هستند. حميد 
بني تميم در گفت وگ��و با »ج��وان« در اين باره 
مي گويد: »همچنان خطر تعليق کش��تي جدي 
است و اتفاق خاصي در روزهاي اخير نيفتاده است. 

در اين زمينه قرار است تا پايان هفته در جلسه اي 
مشترک با وزارت ورزش درباره نحوه ورود به اين 
پرونده و رايزني هايي که بايد انجام شود، بحث و 
تبادل نظر صورت  گيرد.« بني تميم با اشاره به ورود 
نهادهايي که مي توانند در اين پرونده به فدراسيون 
کمک کنند، رسانه اي شدن فعاليت ها را به صلاح 
نمي داند: »در اين زمينه همان طور که اشاره کردم 
نهادهايي که مي توانند به کش��تي کمک کنند، 
ورود پيدا کرده اند و با توجه به حساسيت پرونده، 
برخي از رايزني ها بايد پشت پرده و بدون رسانه اي 
شدن انجام شود. به هر حال هم روسيه و هم رژيم 
اشغالگر قدس در صورت رسانه اي شدن اقدامات 
ما، ممکن است براي مقابله و به نتيجه نرسيدن 

آن برنامه ريزي و موضع گيري کنند.«
نايب رئيس فدراسيون کش��تي در پاسخ به اين 
س��وال که چه زماني قرار اس��ت به پرونده ايران 
در اين م��ورد در کميت��ه بين الملل��ي المپيک 
رس��يدگي ش��ود، گفت: » IOC براي بررسي 
پرونده زمان خاصي را مش��خص نکرده است، با 

توجه به درخواس��ت کميته بين المللي المپيک 
براي بررسي فوري پرونده کريمي، در اين زمينه 
آقاي خادم در جلساتي که با آقاي لالوويچ رئيس 
اتحاديه جهاني داش��ته اند، توضيح��ات لازم را 
داده اند. در حال حاضر ما منتظريم پس از گزارش 
آقاي لالوويچ ب��ه کميته بين الملل��ي المپيک، 

ببينيم که  IOC چه تصميمي مي گيرد.«
   رئيس جمهور ورود کند

تلاش صهيونيست ها با فشار به کميته بين المللي 
المپيک براي تعليق کشتي ايران، نگراني اعضاي 
شوراي فني فدراسيون کشتي را به همراه داشته 
اس��ت. در همين راس��تا ابراهيم جوادي، عضو 
شوراي فني تيم هاي ملي کشتي آزاد هم با بيان 
اينکه بحث تعليق کش��تي ايران بس��يار جدي 
است، ديروز به مهر گفت: »اين موضوع از چيزي 
که قبلًا در ذهن داش��تيم، جدي تر است. بخش 
نگران کننده اين پرونده آنجاس��ت که موضوع با 
حساسيت فراواني از س��وي کميته بين المللي 
المپيک دنبال مي شود و اگر وضعيت به همين 
شکل ادامه داشته باشد بايد در انتظار اخبار بدي 

در اين خصوص باشيم.«
دارنده چهار مدال طلاي جهان با تأکيد بر لزوم 
کمک و حمايت همه جانبه متوليان ورزش��ي و 
سياسي کش��ور در پرونده تعليق کشتي ايران از 
دولت خواست تا در اين پرونده کنار فدراسيون 
باشد: »اين موضوع، يک موضوع ملي است و بهتر 
است تمام دستگاه هاي ذي ربط و حتي شخص 
رئيس جمهور در اين زمينه ورود و دستورات لازم 
را صادر کنند. مطمئناً با جديت و فش��اري که از 
سوي کميته بين المللي المپيک شاهد هستيم، 
اين موضوع صرفاً دامن کشتي را نخواهد گرفت و 
ممکن است در آينده اي نزديک، کل ورزش ايران 

را تحت تأثير قرار دهد.«
منصور برزگر ديگر عضو شوراي فني کشتي هم 
در گفت وگو با فارس هشدار داد که خطر تعليق 
تنها متوجه کشتي نيست: »قطعاً تعليق کشتي 
ايران فق��ط گريبان اين رش��ته را نمي گيرد و با 
توجه به ورود IOC ممکن اس��ت در مسابقات 
بزرگ تري همچون المپيک پاي ديگر ورزش ها 
هم وسط کشيده شود. اميدوارم کشتي ايران از 
اين حادثه سخت عبور کند، اما متوليان اين رشته 
به تنهايي نمي توانند از اين موضوع عبور کنند، 
زيرا مسئله ديگر در محدوده اختيارات اتحاديه 
جهاني نيست و موضوع بسيار جدي تر از اين است 

که صرفاً با سکوت از کنار آن رد شويم.«

وضعيت فاجعه بار است
تيم فوتبال نوجوانان پس از درخشش در 
جام جهانی و صعود به مرحله يک چهارم 
نهايی، ح��الا در حالی ب��رای رقابت های 
قهرمانی آسيا در سال آينده آماده می شود 
که به گفته عباس چمنيان، سرمربي اين 
تيم مسئولان با فراموشی موفقيت های اين 
تيم، آنها را تنها گذاشته اند: »بازيکنان مستعد، اما بي تجربه هستند 
و به حضور در اردوها و تورنمنت هاي خارجي نياز دارند. شش ماه 
است که در هيچ اردو و تورنمنت خارجي شرکت نکرده اند. تيم ملي 
نوجوانان سابق قبل از مقدماتي قهرماني آسيا، چهار اردو و 15 بازي 
خارجي داشت، اما تنها تجربه بين المللي تيم فعلي بازي با سوريه 
است. اين وضعيت فاجعه بار است، آن هم در حالي که همه انتظار 

قهرماني دارند، اما شرايط به  هيچ وجه مهيا نيست.«

کرش به سوچي مي رود
کارلوس کرش در س��ال جاري سفري به 
روسيه خواهد داشت. آلکسي سوروخين، 
مدير اجراي��ي کميته س��ازماندهي جام 
جهاني 2018 فوتبال از برگزاري همايشي 
در سوچي با حضور سرمربيان و مديران 
32 تيم راه يافته به اين رقابت ها خبر داد. از 
ايران نيز کارلوس کرش و مدير تيم ملي اسفند سال جاري عازم شهر 
بندري سوچي خواهند شد. سوروخين درباره اين همايش گفت: 
»در روزهاي 27 و 28 ماه فوريه سال 2018 ميلادي )8 و 9 اسفند( 
تمامي سرمربيان و مديران 32 تيم شرکت کننده در جام جهاني 
2018 در شهر سوچي حضور خواهند يافت. اين همايش به بحث و 
تبادل نظر درباره مسائل مهم مربوط به جام جهاني 2018 روسيه از 

جمله تدارکات، داوري و امنيت  اختصاص خواهد داشت.«

وقتي با پول خودمان براي شرکت آلماني تبليغ مي کنيم
آديداس سر فوتبال ايران را بريد

تيم مل��ي فوتبال ايران در حال��ي در جام جهاني روس��يه پيراهن هاي 
آديداس را به تن مي کند که نه تنها هيچ پولي از اين برند معتبر نمي گيرد، 
بلکه در حقيقت رايگان هم براي آديداس تبليغ مي کند! چند هفته پيش 
بود که مسئولان فدراسيون فوتبال برخلاف هميشه تکليف البسه تيم 
ملي در جام جهاني را مشخص کردند؛ عقد قرارداد يک ساله با آديداس 
همان اتفاقي بود که خيلي ها از جمله کرش انتظارش را داشتند، اما خيلي 

زود مشخص شد که اين بار هم خبري از درآمدزايي نيست. 
   استثنايي به نام ايران

در فوتب��ال روز دنيا تم��ام تيم ه��اي صعودکننده به ج��ام جهاني از 
کوچک ترين فرصت خود براي کسب درآمد اس��تفاده مي کنند. عقد 
قرارداد با کمپاني هاي توليدکننده لباس از جمله اين فرصت هاس��ت، 
اما اس��فند ماه در حالي قرار اس��ت از لباس تيم ملي رونمايي شود که 
آديداس هيچ مبلغي به کشورمان نمي پردازد، اتفاقي عجيب که فقط 
و فقط از فدراسيون فوتبال ايران برمي آيد. فدراسيون ايران قراردادي 
با شرکتي ديگر تا سال 2019 دارد که همين موضوع هم باعث شده تا 
تنها قراردادي يک ساله آن هم براي تيم ملي بزرگسالان و مختص به 
جام جهاني با آديداس منعقد کند. طبق اين قرارداد آديداس به جاي 
پرداخت هزينه به کشورمان البس��ه خود را با تخفيف 70 درصدي در 
اختيارمان قرار مي دهد. به اين ترتيب از بين 32 تيم صعود کرده به جام 
جهاني 2018، ايران تنها تيمي خواهد بود که لباس هايش را مي خرد! 
صفي الله فغانپور، مس��ئول حقوقي فدراس��يون فوتبال در گفت وگو با 
تسنيم اين خبر را تأييد مي کند: »ما لباس ها را خريداري خواهيم کرد 
و قرارداد اسپانسري نيست. قرارداد ما هم با تخفيف خيلي خوب است 
که به مدت يک سال بسته شده و تا پايان جام جهاني هم اعتبار دارد. با 
اين قرارداد مي توانيم لباس ها را با قيمت خوبي خريداري کنيم. براي 
اسپانسري آديداس بايد يک سري تعهداتي مي داديم که قابل اجرا نبود، 
چون ما اسپانسر داريم و قرارداد اسپانسري براي فدراسيون تعهداتي 
ايجاد مي کرد که شرايط سخت مي شد. ما براي تبليغات محيطي تا جام 
جهاني قرارداد داريم و اين ق��رارداد در کار تبليغاتي تيم ملي تداخل 
ايجاد مي کرد. اکنون قراردادمان با آديداس طوري است که مي توانيم 
با همان اسپانسرهايي که داريم، ادامه دهيم و اگر بشود اسپانسر جديد 

بگيريم که اين به نفع مان است.«
   آفريقايي ها الگويمان باشند

پنجمين حضور تيم ملي فوتبال ايران در جام جهاني مي توانست بهترين 
زمان براي کسب درآمد باشد، درآمدي که تمام تيم هاي حاضر در اين 
رقابت ها از آن بهره مي برند. جالب اينکه در جام جهاني 1978 آرژانتين 
که نخس��تين حضور ايران در اين آوردگاه بود، ش��رکت آديداس بابت 
تأمين البسه تيم ملي 300 هزار فرانک سوئيس به کشورمان پرداخت 
کرد. با گذشت 39 س��ال از آن زمان نه تنها اين مبلغ افزايش نيافته که 
اين بار هيچ عايدي نصيب تيم ملي مان نخواهد شد. در شرايطي مسئولان 
فدراسيون فوتبال باز هم با عقد قراردادي عجيب قيد درآمدي هنگفت 
را زده اند که کشورهاي آفريقايي ميليون ها دلار درآمدزايي کرده اند. بد 
نيس��ت آقايان مدير نگاهي به عملکرد مديران جامائيکايي و سنگالي 
بيندازند. تيم ملي جامائيکا به جام جهاني روسيه نرسيده، اما در عوض 
قراردادي چهار ساله با شرکت آمبر امضا کرده که ارزش آن 4 ميليون 
دلار است. تيم ملي سنگال نيز با پوما توافق کرده و از اين بابت 3 ميليون 
دلار درآمد خواهد داشت، اما ما در حالي که مي توانستيم به اين قضيه 
به چشم يک فرصت نگاه کنيم، باز هم قدر فرصت هايمان را ندانستيم. 
گفته مي ش��ود تبليغات محيطي و درخواست هاي آديداس زمينه اين 
ضرر مالي را فراهم کرده، در حالي که مسئولان فدراسيون قبل از عقد 
قرارداد از تمامي قوانين و ضوابط اطلاع داشتند و مي توانستند شرايط 
را به نفع خود تغيير دهند. با اين حال به نظر مي رسد اين بار هم اهمالي 
جدي از سوي مسئولان فدراس��يون صورت گرفته است. به هيچ وجه 
نمي توان پذيرفت تيمي چون جامائيکا که حتي به جام جهاني نرسيده، 
درآمدي چند ميليون دلاري به جيب بزند، اما قدرت اول آسيا به خاطر 
برخي دلايل مبهم از رسيدن به حق خود عاجز بماند! تيم ملي کشورمان 
در چند سال اخير و با حضور کارلوس کرش نتايج خوبي کسب کرده و 
در اين سال ها همواره در قاره کهن حرف اول را زده است. با اين وجود، 
فدراسيون فوتبال قادر نيست همچون س��اير تيم ها از نام و برند ايران 
اس��تفاده کند. به همين دليل اس��ت که کمپاني آديدادس در چنين 

شرايطي اين گونه سر فوتبال ايران را مي برد. 

برخورد سليقه ای با ديپلماسی ورزشی ممنوع!
»لزوم داشتن ديپلماسي ورزشي قوي«، اين جمله اي است که اين روزها زياد 
شنيده مي شود و علت آن نيز کاملاً روشن است در برخي رشته ها با کميته 
بين المللي المپيک و فدراسيون هاي جهاني آنها به مشکل برخورديم. خب 
اين طبيعي است که بسياري از کشورها به دلايل گوناگون با چنين معضلي 

روبه رو شوند، ما هم امروز دچار اين مشکل هستيم، اما...
تفاوت ورزش ايران با ورزش ساير کشورها در چيست که  آنها اکثراً به راحتي 
اين معضلات را حل مي کنند،  اما ما به محض روبه رو شدن با چنين مشکلاتي 
تن و بدنمان مي لرزد، آن هم بابت خطر تعليق يک رشته يا حتي کل ورزش 
کشور؛ تفاوت در نوع نگرش، ارتباط گيري و رايزني ها وراي محيط ورزش است 

که متأسفانه ما در اين بخش بسيار ضعيف عمل کرده و مي کنيم.
بايد گفت جاي تأسف است که مسئولان ورزش کشور در اين خصوص نيز 
به صورت سليقه اي برخورد مي کنند و آنجا که بحث چهره شدن در ميان 
باش��د خوب جلو مي افتند، اما وقتي پاي دفاع از کل ورزش و رشته هاي 
کم سروصداتر به ميان مي آيد، ديده  نمي شوند. امروز ورزش کشور با خطر 
روبه رو است، خطر تعليق از سوي کميته بين المللي المپيک که البته همه 
مي دانيم اين ظاهر قضيه است و پشت آن لابي قوي صهيونيست ها براي 

منزوي کردن ايران بزرگ و اسلامي قرار دارد.
دليل اين تلاش مهم نيست، مهم اين است که مي خواهند به ورزش ايران 
ضربه بزنند و مسئولان ورزش ما ساکت هستند و اميدوار به اينکه اتفاقي 
رخ ندهد، اما اتفاقي بزرگ و تلخ در راه است اگر ما با همين خوش خيالي 

روزها را شب و شب هايمان را روز کنيم.
فدراسيون ها تلاش خود را انجام مي دهند، نمونه اش کشتي که پهلوانانه 
مقابل اتحاديه جهاني و کميته بين المللي المپيک ايس��تاده،  اما دست 
تنهاست و کار فقط در ميدان ورزش و روي تشک کشتي تمام نمي شود. 
بايد مسئولان رده  بالا راهي کميته بين المللي المپيک شوند و IOC را 

مجاب کنند که حق با ايران است.
ديپلماسي ورزشي اينجاست که به کار مي آيد، ديپلماسي قوي اي که تاکنون 
يکي، دو بار در فوتبال به ياريمان آمده که يک بار آن واقعاً جاي دفاع ندارد، 
با اين حال اين ديپلماس��ي جواب داد، اما حالا پاي کل ورزش و يک رشته 
پرهوادار، پرمدال، پرپهلوان و قهرمان در ميان است، پس انتظار ورود مسئولان 
بلندپايه ورزش، مسئولان بلندپايه سياسي و سياست خارجي براي دفاع از 
حق ايران اصلًا انتظار بيهوده اي نيست. شنيده  مي شود قرار است جلساتي 
برگزار و خط مشي مشخص شود. حرف اين است که کار از برنامه ريزي براي 

تشکيل جلسه گذشته و بايد در عمل اقدامي درست صورت گيرد.
وزارت ورزش، کميته ملي المپيک، مقام هاي ارشد سياسي و وزارت امور 
خارجه بايد در اين خصوص وارد عمل شوند و خيلي سريع اقدامات لازم را 
انجام دهند. اينکه منتظر تشکيل جلسه بمانيم و دست روي دست بگذاريم و 
دلخوش باشيم، بزرگ ترين اشتباه است. گفتيم توقع اين است که مسئولان 
عال رتبه به صورت ويژه به اين مشکل نگاه کنند و مانند همان چند بار قبل 
وارد عمل شوند تا ورزش ايران ضربه نخورد. دفاع از حق مسلم ايران در اين 
خصوص اصلي ترين وظيفه فدراسيون ها و مسئولان آنها و در رده هاي بالاتر 

مسئولان سياسي نظام است که اميدواريم از آن غفلت نشود.

اولين رئيس تربيت بدني درگذشت
حسين شاه حسيني، نخستين رئيس س��ازمان تربيت بدني و کميته 
ملي المپيک پس از انقلاب اس��لامي در سن 90 س��الگي درگذشت. 
شاه حس��يني از بنيانگذاران و عضو ش��وراي مرکزي جبه��ه ملي و از 
چهره هاي ملي- مذهبي ايران بود که فعاليت هاي سياسي خود را پس 

از کودتاي 28 مرداد 1332 آغاز کرد.
------------------------------------------------------------

اولين شكست بانك سرمايه در ليگ
تيم واليبال بانک سرمايه پس از حضوري ناموفق در رقابت هاي واليبال 
باشگاه هاي جهان، برابر شهرداري ورامين 3 بر يک شکست خورد. اين 
اولين باخت شاگردان مصطفي کارخانه در رقابت هاي ليگ است. بانک 
سرمايه تا پيش از اين بدون باخت صدرنشين رقابت ها بود، هرچند که 

اين شکست نيز تأثيري در صدرنشيني اين تيم نداشت.
------------------------------------------------------------

ايران صدرنشين واليبال نشسته جهان
هادي رضايي، دبيرکل فدراسيون واليبال معلولين آسيا و اقيانوسيه اعلام 
کرد: »براس��اس آخرين جدول فدراسيون جهاني پاراواليبال، تيم ملي 
ايران با کسب 5 هزار و 215 امتياز براي دهمين سال متوالي در جايگاه 
اول جهان قرار گرفت. همچنين تيم واليبال نشس��ته بانوان کشورمان 
نيز با 2 هزار و 825 امتياز در جايگاه ششم دنيا ايستاد. اين رده بندي به 

عنوان آخرين رنکينگ جهاني در سال 2017 اعلام شده است.«
------------------------------------------------------------

براي موفقيت هندبال هر کاري صلاح بوده، کرده ايم
عليرضا رحيمي، رئيس فدراس��يون هندبال گفت: »براي موفقيت تيم 
هندبال هر کاري که صلاح بوده، انجام داده ايم. شرايط بچه هاي تيم خوب 
است و بازي هاي تدارکاتي خوبي نيز در اردوي 12 روزه اسلووني براي آنها 
در نظر گرفته ايم. بعد از آن به قطر مي  رويم تا در تورنمنت اين کشور حاضر 

شويم و سپس براي مسابقات قهرماني آسيا به کره جنوبي می رويم.«
------------------------------------------------------------

پيروزي پتروشيمي در جدال مدعيان
تيم بسکتبال پتروشيمي در ديدار صدرنشينان توانست شهرداري تبريز 
را شکس��ت دهد. در هفته شانزدهم ليگ برتر بس��کتبال، پتروشيمي 
صدرنشين ميزبان تيم دوم جدول يعني شهرداري تبريز بود که اين بازي 
با نتيجه 71 بر 66 به سود پتروشيمي به پايان رسيد. در ساير ديدارها 
شهرداري گرگان در خانه ميزبان نيروي زميني تهران بود که توانست 
مهمان خود را 76 بر 70 از پيش رو بردارد. رعد پدافند هوايي خوزستان 
هم که از يس آل گرگان پذيرايي مي کرد، موفق شد مهمانش را با حساب 
78 بر 73 شکست دهد. در ديگر بازي هم دانشگاه آزاد 63 بر 58 مهرام را 

شکست داده بود. تيم پالايش نفت آبادان اين هفته استراحت داشت.

آينده روشني در انتظار استقلال  است
استقلال روند رو به رش��د خود را مديون 
سرمربي آلماني اش است. پس از انتخاب 
شفر به عنوان سرمربي انتقادهايي مبني 
بر پير بودن او مطرح شد، اما عملکرد اين 
روزهاي آبي ها عکس اين ادعا را ثابت کرد. 
خوشبختانه اين تيم با پشت سر گذاشتن 
ناکامي ها به مرحله اي از خودباوري رسيده 
که مي تواند نتايج گذشته را جبران کند. 
ارائه بازي هاي منطقي و کس��ب نتيجه از 
جمله نقاط مثبتي است که تيم فعلي از آن بهره مي برد. در شرايط کنوني 
سرمربي و بازيکنان درک متقابلي از هم دارند. از سوي ديگر اينکه شفر 
تأکيد زيادي روي پياده ش��دن برنامه هايش در زمين دارد، در صورتي 
که همين روند ادامه پيدا کند آينده روشني در انتظار استقلال خواهد 
بود. البته پيروزي مقابل صنعت نفت آن هم با چهار گل روحيه خوبي 
به تيم داده است، اما بايد به اين نکته توجه داشت که شايد در بازي هاي 
بعدي خبري از چهار گل نباشد، ولي ارائه بازي منطقي و زيبا به کسب 
نتيجه لازم منجر خواهد شد. با اينکه در بدو ورود شفر استقبال خوبي 
از او نشد، ولي گذشت زمان نشان داد که نبايد زود قضاوت کرد. جدا از 
نتيجه کسب شده مقابل صنعت نفت، استقلال در هفته هاي اخير خوب 
ظاهر شده، امتيازهاي زيادي جمع کرده و اين ادعا تنها مختص به يک 
بازي نيست. نکته ديگر اينکه بازيکنان با علاقه خاصي به کارشان ادامه 
مي دهند، چراکه به خوبي مي دانند مربي از آنها چه مي خواهد. استقلال 
شکل خوبي به خود گرفته، هرچند که نقاط ضعف هايي نيز در تيم ديده 
مي شود، اما از آنجا که سرمربي به مشکلات تيمش واقف است، قطعاً براي 
حل آنها برنامه ريزي دارد. در حال حاضر آبي ها به يک تمام کننده نياز 
دارند تا توپ ها را به گل تبديل کند. بازيکنان آمادگي لازم را دارند و شفر 
نيز تمام تلاشش را مي کند تا تيم مدنظرش را بسازد. در فوتبال تنها گل 
زدن مهم نيست، بلکه کل تيم بايد خوب کار کنند تا در نهايت گلزنان 
موفق به گلزني ش��وند. تا زماني که آبي ها براي هر بازي برنامه داشته 

باشند، مي توانند بدرخشند و به جمع تيم هاي مدعي اضافه شوند. 
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88498432سرويس ورزشي

شیوا نوروزي

فريدون حسن

بانوان ووشوکار در چين لژيونر شدند
سه بانوي قهرمان ووشوي ايران در ليگ چين به ميدان مي روند، اين خبري 
بود که ديروز دست به دست شد و مورد توجه همه نيز قرار گرفت. الهه و سهيلا 
منصوريان و کيميا شوشتري، سه بانوي قهرمان ووشوي ايران بعد ازدرخشش 
در مسابقات آسيايي و جهاني حالا به عنوان لژيونرهاي ووشوي ايران در چين 
به سر مي برند و قرار است در ليگ اين کشور به افتخارآفريني هاي خود ادامه 
دهند. اين ووشوکاران کشورمان با باشگاه چانگ چونگ قرارداد امضا کرده اند. 
البته خواهران منصوريان فصل قبل نيز مدتي در ليگ چين حضور داشتند،  
اما حالا و با اضافه شدن شوشتري به جمع آنها مي  توان به وضوح توانايي هاي 

بانوان ورزشکار ايران را ديد و به رخ جهانيان کشيد.

علي جباري

پيشکسوت استقلال

تقدير از کشتی گير سرافراز در سرزمين پدریخطر حذف بيخ گوش استقلال
بي توجهي ها کار 

دنيا حيدري
   فوتبال 

دس��ت استقلال 
داده و در ک��ش و 
قوس گرفتن مجوز حرفه اي براي حضور در ليگ 
قهرمانان آس��يا، عدم پرداخ��ت مطالبات صمد 
مرفاوي و شکايت او به مراجع بين المللي آبي پوشان 
پايتخت را به تکاپو انداخته و کنفدراسيون فوتبال 
آسيا را نيز حساس کرده است. ماجرا به طلب هفت 
سال قبل مرفاوي از استقلال برمي گردد، طلبي 
130 ميليوني که صمد طي اين سال ها بارها براي 
دريافتش راهي باشگاه شده و حتي به فدراسيون 
هم نامه نوش��ته، اما به علت رس��يدگی نکردن 
اس��تقلال و فدراسيون، بازيکن س��ابق آبي ها از 
طري��ق وکلايي ک��ه داش��ته در AFC اقدام به 

پيگيري مطالبات خود کرده که همين موضوع 
براي باشگاه استقلال دردسرساز شده است. 
حالا سرمربي سابق استقلال نه فقط حکم 
کس��ر امتي��از از اي��ن تي��م را دارد ک��ه 
پيگيري هايش حساسيت کنفدراسيون 

فوتبال آسيا را نيز به دنبال داشته 
است. اين جريان ظاهراً باعث 
مس��ئولان  ت��ا  ش��ده 
کنفدراسيون فوتبال آسيا در 
اين باره از فدراسيون فوتبال 
اي��ران اس��تعلام بگيرن��د، 
موضوعي که کار استقلال و 
تسويه حساب اين باشگاه با 
طلبکاران��ش را وارد ف��ازي 
جديد کرده است. بدتر از همه 
اينکه عربس��تاني ها را هم به 
تکاپو انداخته تا از اين مسئله 
به نفع خ��ود به��ره ببرند، 

خصوصاً که AFC دو نماينده اين کشور را به دليل 
عدم پرداخت بدهي هايشان کنار گذاشته است و 
حالا خطري جدي استقلال را تهديد مي کند، آن 
هم براي عدم پرداخت تنها 130ميليون تومان که 
با توجه به ولخرجي هايي که در استقلال مي شود، 
رقم چندان درشتي نيست که مسئولان اين تيم 
نتوانند آن را پرداخت کنند، آن هم در حالي که به 
گفته مرفاوي اين رقم براي هفت سال قبل است 
مالياتش هم پرداخت شده است. با وجود اين، اما 
اس��تقلال از مرفاوي خواس��ته تا نيمي از آن را 
ببخشد! مس��ئله اي که طلبکاران استقلال طي 
هفته هاي گذش��ته نيز به آن اشاره کرده  و گفته 
بودند که باشگاه از آنها خواسته نيمي از طلب خود 
را ببخشند تا بتوانند مابقي آن را بگيرند! اما حالا 
اين سؤال مطرح مي شود که آيا اين رقم ارزش 

حذف شدن از آسيا را دارد؟
باشگاه استقلال بعد از تمام اين حرف ها از 
پرداخت طلب مرفاوي خبر مي دهد، اما 
صمد با رد اين مسئله به فارس مي گويد: 
»هفت سال اين طرف و آن طرف دويدم، اما 
آقايان مي خواهند من را مقابل هواداران 
ق��رار دهند ک��ه صمد مرف��اوي از 
استقلال شکايت کرده و شايد به 
خاطر اين شکايت از آسيا حذف 
شويم! اين درست نيست. چرا 
بايد به مردم دروغ بگويم. همه 
اين سال ها سکوت کردم و 
نگفتم حکم کسر امتياز دارم، 
اما به من مي گويند وزير گفته 
بايد نيمي از طلبت را ببخشي و مابقي 
آن را بگيري، آن هم بعد از هفت سال! 

آيا اين درست است؟«

شکست اجباري برابر 
شميم رضوان

   بازتاب
در  روس  حري��ف 
مسابقات اميدهاي 
جهان براي عدم رويارويي با نماينده رژيم غاصب، 
اگرچه مدالي ارزشمند را از عليرضا کريمي گرفت، اما 
نشان انس��انيت به او داد، به طوري که مقام معظم 
رهبري در ديداري که ب��ا اين پهلوان غيور گيلاني 
داشتند، اقدام او را به اقدامات »پورياي ولي« تشبيه 
کردند و ابراز داشتند که با ديدن اين عمل غيرتمندانه 
احساس عزت کردند. در همين راستا، سپاه قدس 
گيلان از اين کشتي گير پهلوان تجليل کرد و سردار 
محمد عبدالله پور، فرمانده سپاه قدس گيلان اقدام 
کريمي را قدم برداشتن در مس��ير آرمان هاي امام 
خواند: » به فرموده امام نابودي رژيم صهيونيستي 
نشانه تحقق آرمان هاي انقلاب اسلامي و اين باعث 
خوشحالي است که امروز جواني از خطه اشکورات 
گيلان بدون آنکه امام و شهدا را ديده باشد، مسير و 
اهداف آنها را در پيش گرفته است. کريمي با گذشتن 
از خود کاري دشوار و ارزشمند را به ثبت رساند و من 
يقين دارم که روح امام خميني)ره( و روح ش��هدا 
همراه او بودند و از اين اقدام وي راضي و خش��نود 
هستند.« آيت الله قرباني، نماينده ولي فقيه در گيلان 
نيز گفت: »زماني که رهبري کريمي را بغل کردند و 

مورد تفقد قرار دادند از صمي��م قلب آرزو کردم اي 
 کاش به جاي او بودم. به گفته پيامبر، قهرماني به اين 
نيست که کسي پشت کسي را به زمين بزند و حريف 
را مغلوب کند، بلکه قهرمان کسي است که بر نفس 
خود غلبه و حق را پيروز کند. کريمي به خاطر اينکه 
اعتراض خود را به عمال رژيم کودک کش نشان دهد 
به حريف روس باخت تا با نماينده رژيم صهيونيستي 
کشتي نگيرد. بعضي از خارج نش��ينان مي گويند 
ميدان کشتي جاي تسويه حساب نيست و چرا اين 
جوان قهرمان حاضر نشده با حريف اسرائيلي در يک 
ميدان مبارزه کند که اين بيانگر نفهميدن فضا در 
جهان را مي رساند. رژيم کودک کش صهيونيستي 
حکومتي است که قصي ترين و شقي ترين رفتارها را 
در دنيا اعمال مي کند.«کريمي خود نيز در پايان اين 
مراسم عنوان کرد: »اگر باز هم چنين اتفاقي رخ دهد 
از رقابت با حريف صهيونيستي خودداري مي کنم. 
من قبل از اينکه ورزشکار باشم، خود را سرباز کشورم 
مي دانم و همواره در راستاي اهداف نظام اسلامي قدم 
بر م��ي دارم و رژيم صهيونيس��تي را به رس��ميت 
نمي شناسم. من و تمام ورزشکاران اين آرمان را باور 
داري��م و هيچ گاه با رژيم صهيونيس��تي مس��ابقه 
نمي دهيم و خدا را بابت اين تصميم شکر مي کنم، 

زيرا سبب شد جهانيان باورهاي ما را بشناسند.« 

خواب صهيونيست ها براي کشتي تعبير نمي شود
ادامه رايزني ها براي برطرف شدن خطر تعليق ورزش اول ايران

سعيد احمدیان
   گزارش

وزارت سرمايه هاي ورزش را مي سوزاند
محدوديت س��ني، به حکومت 28 ساله 
ميرس��ليم در فدراس��يون نجات غريق 
پايان داد و او نتوانست چهارمين بار براي 
رياس��ت اين فدراس��يون کانديدا شود. 
مس��ئله اي که به مزاج ميرس��ليم که از 
سال 1368 و شروع فعاليت اين ورزش 
در ايران بر مسند رياست آن بوده، خوش نيامده است: »جدايي از 
اين فدراسيون براي من دردناک است. وزارت با برگزاري زودهنگام 
انتخابات، سرمايه هايي را که در ورزش کشور داريم با ناشي گري از 
بين مي برد، ولي من اين فدراسيون را همچنان حمايت مي کنم و  
در پيشبرد اهداف اين فدراسيون رئيس جديد را ياري می کنم. در 
11 سال اخير نيروهاي ما90 هزار نفر را از غرق شدن نجات دادند 

که بدون شک بايد تعداد اين افراد را افزايش دهيم.« 


